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Рикаючий лев. 

1 Петра 5:8-9: «Будьте тверезі, будьте 

пильні; тому що противник ваш диявол, як 

рикаючий лев, ходить навколо, шукаючи кого 

зжерти: 

9- Якому протистійте твердо у вірі, 

знаючи, що ті самі скорботи відбуваються в 

братах ваших, які в мирі.» 

Введення: 

Я хотів би привернути вашу увагу до фрази 

«рикаючий лев». Я думаю, іноді нам доводиться 

говорити про відмінності в Божому творінні. Цей 

уривок посилається на ворога наших душ, схожого 

на рикаючого лева. Думаю, що це реальна картина 

його сутності. 

Перш за все, я хочу, щоб ця проповідування 

була благословенням для всіх, щоб багато людей 

отримали допомогу в цій проповіді. Іноді ми 

стикаємося з цим в реальності, коли щось 

стосується Божого слова. Ми не можемо змінити 

Біблію в тому, що вона говорить. 



3 
 

По-перше, ми часто стикаємося з цим 

ворогом, тому нам необхідно щось робити згідно з 

цим уривком. 

Насамперед нам потрібно бути тверезими. 

Слово тверезий вживається, коли мова заходить 

про людину, яка не вживає алкоголь. Цей чоловік 

тверезий, і в цьому його відмінність від того, хто 

отруєний алкоголем і втратив всякий контроль. 

Нетверезі люди не мають контролю над тим, що 

вони говорять або роблять. З того, що він каже, ви 

зрозумієте, що диявол не змінився. Ця людина 

сама нічого не контролює. 

Тому перше, що вам необхідно робити - це 

мати контроль. 

• Вам потрібно контролювати те, ким ви є. 

• Ким є для вас Христос? Він сила цього світу. 

Вам потрібно мати контроль над цими 

речами. 

Потім він каже: «Будьте пильні.» 

Це означає, що ви знаєте про «рикаючого 

лева». Якщо ви не вірите в його існування, ви не 
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будете остерігатися його! Він ворог свободи, 

терорист. 

Коли терорист десь далеко, ми не маємо з 

ним справи! Ми насправді не хочемо бути 

пильними, навіть знаючи, що він існує. Адже він 

далеко від нас робить своє зло. 

Але 11 вересня все змінилося для Сполучених 

Штатів. З того часу ми стали пильними в відношенні 

ворога, який може прийти туди, де ми є. 

Про це автор послання тут і говорить. Він 

хоче, щоб ми були уважні до того факту, що ворог 

намагається проникнути в наше життя і зробити те, 

що бажає. 

Чому він це робить? Є три причини для того, 

щоб бути тверезими і пильними: 

1. По-перше, він противник, наш ворог. 

Він виступає проти нас. Зауважте, ваш 

противник вас переслідує! Він женеться за вами! 

Він не просто вибирає когось у різний час, але 

переслідує людину, яка слабка. Якщо ви 

проголошуєте ім'я Христа, він противиться вам! І він 

не тільки противиться. 
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2. Він проявляє активність. Зауважте, «... він 

ходить навколо, шукаючи...» 

Автор каже, що він схожий на лева, готового 

поглинути свою жертву. Зрозуміла ситуація. Для 

цього він повинен прийти на вашу територію. І коли 

він на вашій території, він поводиться по-іншому. 

На своїй території він має перевагу. Тепер він теж 

активний і робить все, що може, щоб знайти 

слабкого, у якого мало здібностей, щоб показати 

свою перевагу. 

3. У нього хороший апетит. Зауважте: «... 

шукаючи, кого зжерти...» 

Я радий, що тут не йдеться про те, що він вас 

неодмінно спалить! Говориться лише, що він може 

зжерти! Це залишає нам можливість знайти вихід із 

ситуації! Навіть коли він шукає вас і знаходить, у вас 

є вихід із ситуації, навіть тоді він не може вас 

зжерти! 

Ось на цьому я і хотів би сфокусувати вашу 

увагу сьогодні. 

Є три речі щодо рикаючого лева. 

1. Леви найбільш активні вночі, коли 

спускається темрява. 
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Сплять леви 18-20 годин на добу. Між 

чотирма і шістьма годинами ранку вони найбільш 

активні. Леви шукають свою жертву в темряві, при 

цьому чудово орієнтуючись у просторі, оскільки 

добре бачать у темний час доби. 

Це про щось мені говорить. Якщо ви віруєте в 

Ісуса, то повинні побоюватися особливо «темного 

часу». Але також диявол, «рикаючий лев», може 

вас переслідувати і при денному світлі. Тому, що б 

ви не робили, уникайте темряви, так як в цей час він 

більш активний. 

Отже, автор звертає нашу увагу на те, ким ми 

є. 

Ефесянам 5:8-14: «Бо ви були колись 

темрявою, але тепер ви є світло в Господі: 

ходіть як діти світла: 

9- (Бо плід Духа полягає в усякій доброті, і 

праведності, і правді;) 

10- Випробовуючи, що є для Господа. 

11- І не майте спілкування з безплідними 

справами темряви, але навпаки - викривайте їх. 
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12- Бо сором навіть говорити про те, що 

робиться ними потай. 

13- Але все, що викривається, робиться 

очевидним від світла: бо все, що робиться 

явним, є світло. 

14- Тому він каже: «Пробудись, що спить, і 

восстань з мертвих, і Христос дасть тобі 

світло.» 

Якщо ви врятовані, ви є дитиною Світла. 

Якщо рикаючий лев ходить у темряві, це 

легко зрозуміти, оскільки темрява - картина гріха. 

Гріх - це територія диявола. Якщо ви на цій 

території, ви можете вигнати його зі своєї території. 

Але якщо ви хочете його вигнати, коли він вас 

турбує, і викрити його, тоді вам потрібно ходити у 

світлі. 

Ходячи у світлі, ви проголошуєте істину, хоч 

він і любить темряву. 

Проблема в тому, що світська церква любить 

більш темряву, ніж світло. Вона любить зло більше, 

ніж добро і речі, пов'язані зі світом, більше, ніж 

речі, пов'язані з церквою. 
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Послухайте, якщо ви були бунтарем протягом 

усього тижня, то диявол прийде до вас з викликом, 

так як це ваша помилка і ви опинилися на його 

території. Тоді він з'їсть вас живцем. 

Брати, якщо ви хочете мати силу і владу над 

дияволом, ви повинні ходити в світлі і бути 

єдиними. Коли я ходжу в істині, він повинен прийти 

на мою територію. Але тут Господь має силу над 

ним! 

2.   По-друге, він не тільки ходить вночі, у нього 

дуже хороший зір. Чи знаєте ви, що лев не 

бачить так, як бачимо ми, люди? 

Він набагато краще бачить і діє в темряві. Ми 

з вами краще бачимо при світлі. Деякі з вас, як і я, 

мають проблеми з очима. Коли ви йдете до лікаря, 

він включає лампу і висвічує літери, і тоді ви бачите 

ці літери краще. Але коли ви стаєте старшими, то, 

схоже, що вам потрібно більше світла. Чому? Для 

того, щоб краще бачити при цьому світлі. 

Ми діти світла, тому краще діємо при світлі, 

ніж в темряві. 

Якщо хочете перевірити, поставте різні речі 

навколо вашого ліжка і підіть спати. Вранці, коли ви 
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прокинетеся, ви обійдете ці речі без проблем, але в 

темряві ви спіткнетеся про них і впадете. 

Ми погано орієнтуємося в темряві, але краще 

діємо при світлі. 

Його бачення відрізняється від нашого. Ми 

маємо здатність відокремлювати речі, коли вони 

з'єднані разом. 

Залишайтеся зі мною. Я хочу дати вам 

пояснення того, що намагаюся сказати: 

Чи дивилися ви картини про Сафарі, коли 

провідники виїжджають з людьми в Африці на 

природу на джипі або автобусі. Вони називають їх 

джипами або вантажівками Сафарі. При цьому 

вони можуть їхати прямо на зграю левів і 

паркуються посеред скупчення тварин. 

Дозвольте мені запитати вас, чому ці леви не 

атакують людей, що сидять на вантажівках? Іноді, 

коли вони знаходяться в джипі, леви будуть ходити 

навколо і обнюхувати джип, перевіряти, що в ньому 

знаходиться. 

Людям, яких беруть у сафарі, насправді, як 

розповідають гіди, дуже страшно. Вони 

знаходяться в цих малих машинах, а тут величезний 
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лев. Багато з цих машин відкриті, а на деяких є лише 

брезент, який натягується. Вони відкривають одну 

сторону. Люди кажуть, що це жахливі досліди в 

Сафарі. Чому леви не вбивають їх? 

Гіди також розповідають, що поки ви 

перебуваєте у вантажівці, леви вас не зворушать, 

тому що вони не бачать кожного окремо в машині. 

У них немає такої здатності через прикриття, 

яке вони мають в очах. Вони не можуть 

відокремити вантажівку від людей, що сидять у ній, 

і бачать лише одну велику вантажівку. Це і вселяє 

їм певний страх. 

Отже, леви не бачать людей окремо, але як 

групу, тому не атакують, так як в їх уявленні 

вантажівка набагато більше їх. 

Я не знаю, чи розумієте ви те, що я хочу 

сказати? 

Біблія говорить, що коли ми молимося, то 

молимося за згодою. 

Матвія 18:19: «Ще кажу вам, що якщо двоє 

з вас погодяться на землі щодо будь-якої справи, 

про яку будуть просити, буде їм від Батька 

мого, який на небі.» 
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Ви про щось погоджуєтеся, коли збираєтеся 

разом. Чому євангеліст говорить про це? Він каже 

нам, що, коли ми залишаємося разом, Господь 

дивиться на нас не як на окрему особу. Так само нас 

бачить і лев. Коли Бог дивиться на нас, Він бачить 

живу церкву. Так само бачить і сатана. 

Коли ми єдині ми стаємо більше, ніж лев. 

Щоб ускладнити ситуацію для лева, серед двох або 

трьох, які збираються разом, стає Ісус! Ісус 

найбільше! Коли лев, тобто диявол, приходить, він 

не бачить вже мене чи вас, він бачить Господа Ісуса 

Христа і Його церкву як одне ціле! 

Тоді він каже: «Ні, я не можу їх атакувати, 

тому що вони сильніші в єдності.» Ось чому ми 

потребуємо один одного! 

Псалом 133:1: «Ось, як добре і як приємно 

братам жити разом в єдності!» 

Ефесянам 4:3-13: «Намагаючись зберігати 

єдність Духа в узах світу. 

4- Є одне тіло, і один Дух, як і ви покликані 

в одній надії вашого покликання; 

5- Один Господь, одна віра, одне хрещення. 
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6- Один Бог і Отець усіх, хто над усіма, і 

через усіх, і в усіх вас. 

7- Але кожному з нас дана благодать 

відповідно до міри дару Христового. 

8- тому він каже, коли зійшов на висоту, 

він повів полон у полон і дав дари людям. 

9- (А що зійшов, що це як не те, що він і 

зійшов спочатку в нижчі частини землі? 

10- Він, який зійшов, є той же самий, який і 

зійшов набагато вище всіх небес, щоб 

наповнити все.) 

11- І він дав декотрих апостолів; і деяких, 

пророками; і деяких, євангелістами; і деяких, 

пасторами і вчителями; 

12- Для вдосконалення святих, для справи 

служіння, для творення тіла Христового: 

13- Поки ми всі не прийдемо в єдності віри, 

і пізнання Сина Божого, до досконалої людини, до 

міри зростання повноти Христової:» 

Ось чому нам потрібні спільні заповіти з 

іншими людьми, які вірять Божому слову і 

збираються для спілкування з іншими. Це для того, 
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щоб не бути легкою здобиччю і не бути 

атакованими сатаною. 

Але якщо ви атаковані з колективом? 

Диявол зробив помилку, якщо думав, що 

може вибрати одного з нас, тому що він не вибирає 

одного з нас, а вибирає всіх. Це говорить мені, щоб 

залишатися в групі, з церквою. 

Чи знаєте ви, чому він реве? Щоб 

відокремити нас від стада. Коли ви відділяєтеся, він 

може бачити вас як одного. Якщо ви намагаєтеся 

зробити щось, поодинці, намагаєтеся йти своїм 

шляхом, диявол зруйнує вас! 

Якщо ми збираємося разом, диявол не зможе 

нашкодити нам. 

Він реве, щоб вас налякати, змусити вас піти з 

суспільства. Він бажає, щоб ви залишили церкву, 

щоб вийшли з-під опіки Божих людей. 

Ми потребуємо один одного, тим більше що 

нам відомі його задуми. Ми знаємо, що він бачить 

усе по-іншому і в нього нічний зір відрізняється від 

нашого. 
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Поведінка його на його території 

відрізняється. 

Леви обгороджують свою територію від 

інших левів.  

Лев бачить людину по-іншому, тому що 

людина стоїть на двох ногах. Ми вище ростом, тому 

він бачить нас як над- хижака по відношенню до 

себе. 

Ви наводите страх на диявола. Дозвольте 

мені прояснити це для вас. Диявол боїться нас, тому 

ми не повинні боятися його? Диявол має силу, але 

Господь дає більше сили церкві! Чому ми в страху 

від диявола? 

Гіди в Африці радять, що, якщо ви опинитеся 

в природній обстановці з групою, вам потрібно 

пам'ятати і робити одну річ - відстоювати свою 

територію! Це те, що вони радять робити, якщо ви 

перебуваєте в групі, і лев хоче на вас напасти. Вони 

кажуть: «Поставте найвищого члена команди 

попереду, а всіх інших ззаду. Далі все, що вам 

потрібно робити, якщо лев хоче на вас напасти - 

не рухатися! Зачекайте прямо! Не шуміть, не 

рухайте руками і не тікайте від нього, тому що 

він по-справжньому боїться вас!» 
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Якщо ви побіжите, ви видаєте себе. Він 

зрозуміє, що ви його боїтеся, і тоді нападе на вас і 

вб'є! 

Ця проповідь допомогла мені. Знаєте, є 

кілька тварин, яких я боюся. 

Подивіться в Генезис 9. Це відбувається після 

історії в Едемі після того, як Адам і Єва згрішили і 

були вигнані з саду. 

Пам'ятайте, коли Бог створив чоловіка, 

чоловіка і жінку, він дав їм владу над усіма звірами 

польовими. Люди кажуть, що як і раніше мають це 

володарювання. Ні! Тепер відбувається битва за 

владу. 

Ми більше не в Едемі, тому більше немає того 

панування. 

Але у нас є перевага! У чому воно полягає? 

Вірш 2: «І страх перед вами, і трепет перед 

вами буде на кожному звірі земному і на 

кожному птаху небесному, на всьому, що 

рухається по землі, і на всіх рибах морських; у 

вашу руку віддані вони.» 
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Чи ви знаєте, що Бог створив тварин, щоб 

вони нас боялися? Вся природа навіть тепер боїться 

людини. Єдиний метод, як вони можуть напасти на 

нас і здолати нас - це у випадку, якщо ми боїмося їх. 

Коли ми страшимося їх, вони це відчувають: «Ми 

думали, це ваша територія, але якщо це так, то 

ви б не тікали. З того моменту, як ви побігли, ми 

зрозуміли, що це не ваша територія. Тому ця 

територія переходить під мій контроль.» Ось що 

робить рикаючий лев; він гарчить з однієї причини 

- щоб вселити вам страх, щоб мати контроль над 

нами. 

Чи знаєте ви, чому люди, яким прийшов час 

померти, які близькі до смерті, піддаються страху 

більше? Тому що чим ближче ви наближаєтеся до 

того, що вам обіцяно Богом, тим голосніше диявол 

гарчить. Перш ніж ви народилися, Бог визначив для 

вас єдину мету. Він дав вам певне призначення, і 

чим ближче ви наближаєтеся до призначення, тим 

більше диявол гарчить! Чим більше він гарчить, тим 

більше страху намагається вселити вам. 

Пам'ятайте: вам потрібно нагадати собі, що 

не ви його боїтеся, а він боїться вас більше! 

Ви не тільки повинні стояти на своїй території. 
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Вам потрібно наступати на лева. І чим більше 

він гарчить, тим більше ви його повинні атакувати! 

Є хороший страх і поганий страх. Хороший 

страх - це природна реакція. Дух страху - це 

хронічний страх, який робить вас безпорадними. 

Цей вид страху говорить, що володіє вами, як 

коронавірус. 

Боже дитя каже, що лев не налякає його 

напередодні неба. Ідіть сміливо на рикаючого! 

Лев хоче контролювати вас страхом. Ми ж 

маємо іншого Лева, Ісуса, який має владу над усіма! 
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БЕЗКОШТОВНИЙ ДАР – 

СПАСІННЯ - ВІЧНЕ ЖИТТЯ 

«ДАР БОЖИЙ - ЖИТТЯ ВІЧНЕ через Ісуса Христа, 

Господа нашого». Римлянам 6:23 

Ось простий план, як вам прийняти цей 

БЕЗКОШТОВНИЙ ДАР. Читай, слухай і дій зараз і ти 

отримаєш ВІЧНЕ ЖИТТЯ! 

 

БОЖИЙ ПРОСТИЙ ПЛАН ДЛЯ ЗАГУБЛЕНИХ 

ГРІШНИКІВ 

1. Перш за все ви повинні визнати ВАШ СТАН 

втраченого грішника. Біблія каже: 

«Як написано, Немає нікого праведного, ні 

одного» Римлян 3:10 

«Бо все згрішили, і позбавлені слави Божої» 

Римлянам 3:23 

2. По-друге, ви повинні визнати факт того, що ви 

повинні заплатити за ваші гріхи вічним пеклом - 

Таке ваше ЗАСУДЖЕННЯ. Біблія каже: 

«Бо плата за гріх - смерть» Римлянам 6:23 
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«І кожен, хто не був знайдений записаним у 

книзі життя, був кинутий в озеро вогняне». 

Об’явлення 20:15 

«Але боязкі, і невіруючі, і мерзенні, і вбивці, 

і блудники, і чаклуни, і ідолопоклонники, і 

всі брехуни, будуть мати свою частину в 

озері, яке горить вогнем і сірою: що є смерть 

друга.» Об’явлення 21:8 

3. По-третє, визнайте той історичний факт, що це 

ДОВЕДЕННЯ від Бога. Бо Біблія каже: 

«Але Бог свою любов до нас доводить тим, 

що коли ми були ще грішниками, Христос 

помер за нас.» Римлянам 5:8 

4. По-четверте, вам необхідно належним чином 

відреагувати на всі ці місця зі Святого Письма: 

«…якщо вустами твоїми будеш сповідувати 

Господа Ісуса, і серцем твоїм вірити, що Бог 

воскресив його з мертвих, ти спасешся.» 

Римлянам 10:9 

5. По-п'яте, кінцевим результатом Біблійної віри в 

Господа Ісуса Христа є СПАСІННЯ: 
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«Бо кожен, хто покличе Господнє Ім’я, 

врятується.» Римлянам 10:13 

Якщо ви НЕ ХОЧЕТЕ ПОТРАПИТИ В ПЕКЛО і горіти 

вічно, але хочете бути СПАСЕНИМ і ПОТРАПИТИ НА 

НЕБО, зверніться до Бога і вірою прийміть Господа 

Ісуса Христа, як вашого особистого Спасителя, і ви 

ОТРИМАЙТЕ БЕЗКОШТОВНИЙ ДАР ВІЧНОГО 

ЖИТТЯ. 

Помоліться простою молитвою, своїми словами від 

серця при- мірно так: 

Дорогий Боже, я знаю, що я грішник, винен 

перед тобою і повинен платити за мої гріхи в 

пеклі вічно. Я не хочу потрапити в пекло. Я хочу 

бути врятованим. Я хочу покаятися. Я вірю, що 

Ісус Христос помер за мене і воскрес. Я вірю в 

Господа Ісуса Христа. Прямо зараз я приймаю Його 

вірою в моє серце як мого особистого Господа і 

Спасителя. 


